

Scoot around Rome

VILLA ADRIANA basic info and Map



Villa Adriana

01 Villa Adriana	02 Antinoeion	03 Pecile
04 Tre Esedra	05 Helio caminus	06 Teatro Marittimo
07 Piccole terme	08 Grandi terme	09 Canopo e Serapeo
10 Palazzo Imperiale	11 Piazza d'oro	12 Ninfeo Fede

Scoot around Rome

English:

"Villa Adriana was the imperial residence in Tivoli during the reign of Emperor Hadrian (117-138). Its location on Mount Ripoli and its proximity to various water sources such as the Aniene River made it a unique place that could be easily reached from Rome via the Tiburtina or Prenestina road. It was built over a period of 25 years, from 121 to 137 AD. After the death of Emperor Hadrian, it was used for another two centuries before being forgotten until around 1800."

French:

"La Villa Adriana était la résidence impériale à Tivoli sous le règne de l'empereur Hadrien (117-138). Sa position sur le mont Ripoli et sa proximité de différentes sources d'eau comme la rivière Aniene en faisaient un lieu unique et facilement accessible depuis Rome via les routes Tiburtina ou Prenestina. Elle a été construite sur une période de 25 ans, de 121 à 137 après J.-C. Après la mort de l'empereur Hadrien, elle a été utilisée pendant deux siècles supplémentaires avant d'être oubliée jusqu'à environ 1800."

Italiano:

Villa Adriana è stata la residenza imperiale a Tivoli dall'imperatore Adriano (117-138).

la sua posizione sul monte Ripoli e vicina a varie sorgenti d'acqua come il Fiume Aniene la rendeva un posto unico e raggiungibile da Roma facilmente tramite la via tiburtina o prenestina . E' stata costruita in 25 anni dal 121 al 137 d.c. Dopo la morte dell'imperatore Adriano è stata utilizzata per altri 2 secoli per poi essere dimenticata fino al 1800 circa.